
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA  DE LA SESSIÓ  ORDINÀRIA  CELEBRADA  PER  LA JUNTA  MUNICIPAL  DEL
DISTRICTE NORD EL DIA 2 DE JULIOL DE 2018.

NÚM. i Classe de Sessió: 7/2018. (Ordinària). 

Dia i hora: 02/07/2018  a les 20'00.

ASSISTENTS:

PRESIDENT

Sr. Enric Porcar Mallén

VOCALS

      Regidor Grup Municipal

     Sra. Paz Beltrán Viciano             Grup Polític Municipal Castelló en Moviment

Persones designades pels Grups Polítics Municipals. 

Sr. Juan Luis Saura Vilar Grup Municipal Popular

Veïns designats per l'Alcaldia.

Sr. Asensio Magraner Sanchis

Representants d'associacions de veïns. 

Sr. José Luis Sierra Bellés AAVV Primer Molí

Sra. Marta Agut Andreu AAVV Tossal Gros

Sra. M.ª Lledó Navarro i Centelles AAVV Penyeta Roja

SECRETÀRIA

 Sra. Dolores Benítez Guerrero.

EXCUSEN:

Sr. Francisco Cabañero Catalán, Sr. Domingo Giménez Renau, Sra. Sara Usó Alía, Sr. José
Javier Peris Segarra.

NO ASSISTIXEN: 

Sra. Laura Rubert Avinent.
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Orde del dia. 

1º.-  Aprovació,  si  és  procedent,  de  l'acta  corresponent  a  la  sessió  de  la  Junta  del
Districte celebrada el dia 4 de juny de 2018.

2º.- Resolució de Propostes.

3º.- Precs i preguntes

En la Biblioteca del Primer Molí de l'Ajuntament de Castelló de la Plana, sent les 20'00
hores del dia dos de juliol de dos mil díhuit, sota la presidència de l'Il·lm. Senyor Tinent d'Alcalde,
Enric Porcar Mallén, es reunixen els senyors i senyores dalt assenyalats a fi de celebrar sessió
ordinària de la Junta Municipal de Districte Nord, amb la meua assistència com a Secretària
Delegada del Consell per a donar fe de l'acte.

Comprovat el “quòrum” d'assistència per la Presidència es procedix a iniciar la sessió
passant a tractar els punts inclosos en l'orde del dia. 

1.-  Per no existir objeccions a  l'esborrany de l'acta de la sessió celebrada el dia 4 de
juny de 2018, per unanimitat s'acorda aprovar-la. 

Per part  de la Sra.  Secretària  es pregunta als  assistents  sobre la reunió a celebrar
durant el mes d'agost, per majoria s'aprova posposar-la al mes de setembre, concretant per al
dilluns dia 10.

2.- En l'apartat de Resolució de Propostes, la Secretària passa a enumerar les distintes
contestacions rebudes pels departaments corresponents.

3.- En l'apartat de Precs i preguntes, s'indica:

Sra. Paz Beltrán Viciano

-Pintades en la zona del carrer Mestre Caballero, aporta fotografia d'una en la fatxada del col·legi
Castalia.

-Proposa  l'eliminació  d'una  plaça  d'aparcament  en  cada  costat  de  l'entrada  de  primària  del
col·legi Isabel Ferrer, per seguretat a l'hora d'entrada i eixida dels xiquets.

Sr. Asensio Magraner Sanchis

-En la  Plaça  Antiga  Corona  d'Aragó,  després  de  podar  els  arbres  que  tapaven  els  fanals,
s'evidencia la brutícia de les lluminàries, sol·licita la seua neteja.

-En el carrer Mestre Caballero, davant de la porta del col·legi Castalia, el contenidor de fems
està solt i va d'una banda a l'altra. Deuria fixar-se en una ubicació.

Sra. M.ª Lledó Navarro i Centelles

-La caseta de fusta de l'associació Penyeta Roja, necessita un aparell d'aire condicionat, pot ser
xicotet i de segona mà.

-Sol·licita  tractament  contra  rates  i  panderoles  en  les  urbanitzacions  de muntanya:  Penyeta
Roja, Tossal Gros i Racó de la Torreta.

-En el carrer Joan Miró, entrant a la urbanització Penyeta Roja a la dreta, hi ha molta grava en
el paviment que resulta perillós. Sol·licita la neteja.

-La parcel·la on està ubicada la caseta de fusta de l'associació, el frontó i els banys públics és
de propietat privada i l'Ajuntament paga un lloguer. El propietari de la mateixa, D. Juan Miguel
Olsina Beltrán, estaria disposat a vendre-la a l'Ajuntament pel preu de mercat. S'adjunta fitxa
cadastral de la mateixa.
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-El carrer Nou de Març és una vial estret i amb molta circulació, que a més s'excedix en la
velocitat.  En període estival hi ha persones majors assentades en les estretes voreres per a
refrescar-se, les voreres són estretes i irregulars. Per a evitar algun accident s'hauria d'intentar la
reducció de la velocitat, i es proposa la instal·lació de badenes, que impedisca als vehicles córrer
per a aconseguir el semàfor en verd.

-S'insistix  en  la  proposta  d'eliminar  les  nou  places  d'aparcament  del  tram  del  carrer  Ros
d'Ursinos  del  semàfor,  perquè siga un vial  més segur  per  als  vianants.  Es podrien instal·lar
maceteros, que els propis veïns cuidarien, igual que es fa en altres carrers de la ciutat.

Sra. Marta Agut Andreu

-Sol·licita la instal·lació d'alguna paperera en la urbanització Tossal Gros, no hi ha cap.

-En relació a la reparació de l'asfaltat que s'ha realitzat recentment del Camí Collet que dóna
accés a la urbanització Tossal Gros, indica que no es tracta d'un reasfaltat i  denúncia que són
“pegots” que no solucionen el problema. Continua sent un tema urgent i necessari.

-De les dos papereres que s'han instal·lat  en el Tossal Gros, una s'ha col·locat junt amb el
contenidor de fems…… açò no té cap sentit. A soles el seu reubicació.

I  sent  les 21'30 hores de la data indicada en l'encapçalament,  per  no haver-hi  més
assumptes que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretària En done
fe i, perquè conste, alce la present acta.

(Document firmat electrònicament al marge )
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